
Na 3x3 Basket Tour sú v akcii aj naši partneri

- Prvá účasť na tohtoročnej tour a hneď prvenstvo v kategórii Open Fun, to veru nie je zlý
začiatok, že?

  

„Myslím si, že to je pre nás ten najlepší začiatok, aký sme mohli mať. Nikto z nás nečakal, že
hneď prvý turnaj vyhráme.“

  

 - Čo vás vlastne viedlo k tomu, aby ste zložili družstvo pre 3x3 Basket Tour?

  

 „Išli sme do toho hlavne z dôvodu zábavy, spoznania nových ľudí a tradičnej dobrej atmosféry
na podujatiach Streetball Tour.“ 

  

- Je váš tím zložený z basketbalových našincov alebo sú tam aj bývalí profesionáli?

  

 „Skôr sme tím mladých perspektívnych "rekreačných hráčov".“

  

 - Odkedy sa venujete streetballu, čím vás zlákala práve táto verzia basketbalu?

  

 „Streetbalu sa nikto z nás dlhodobo nevenuje, skôr sme do toho išli "have fun". Toto víťazstvo
nás skôr iba priblížilo k častejšiemu chyteniu basketbalovej lopty do rúk.“

 1 / 2



Na 3x3 Basket Tour sú v akcii aj naši partneri

   - Aké sú vaše dojmy z podujatia 3x3 Basket Tour vo Vajnoroch?“   „Skvelí ľudia, skvelá atmosféra a samozrejme najlepšia hudba!“   - Čo konkurencia vo vašej kategórii, bolo náročné získať prvenstvo?   „Tak určité sme mali v kategórii veľa dobrých tímov, ale popasovali sme sa sÂÂÂÂ nimi.“   - Motivovalo vás toto víťazstvo k účasti aj na ďalších zastávkach 3x3 Basket Tour?   „Určite áno, ak čas dovolí, uvidíme sa na ďalšom podujatí.“

   - Je práve účasť na streetballe príjemnou alternatívou od každodennej práce?   „Je to pre nás jeden z najpríjemnejších relaxov.“  - Ako vnímate mediálnu podporu tohtoročnej tour, snažíte sa aj vy svojou trochoupomôcť?   „Myslím si, že Streetball Tour každý dobrý nadšenec tohto športu pozná. Skôr sme sa sústredilis organizáciou prilákať nové tváre na tieto podujatia.“
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